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Beste  . 
 
3 weken geleden naar de wethouders van Dijk en de Kort onderstaande mail gestuurd. 
 
Zou u zo vriendelijk willen om aan wethouder van Dijk te vragen wat de status van onze onderstaande mail is.  
Mogelijk moet u ook contact hebben met wethouders de Kort omdat het een overlappend dossier is. 
 
Ik hoor graag van u,  
 
Bedankt en met vriendelijke groet,    
Namens de straten Horst en Gistel  

 
 

  

 

Van:    
Verzonden: dinsdag 18 april 2023 10:29 
Aan: 'secretariaatvandijk@helmond.nl'  @helmond.nl>; 'secretariaatdekort@helmond.nl' 

@helmond.nl> 
CC:  @helmond.nl>;  @helmond.nl>; 

@hchelmond.nl>; 
 

Onderwerp: voorstel HCH en wijk Horst/Gistel voor verplaatsing clubhuis, oplossing parkeerproblemen en 
verkeersoverlast straten Horst/Gistel 
 
Geachte wethouders van Dijk en de Jong, 
 
Bedankt voor de mogelijkheid om met enkele van uw medewerkers (heren  ,   en   over de 
gemeenschappelijke plannen van HCH en de wijk van gedachten te wisselen. 
 
De medewerkers, omdat ze nieuw zijn in dit dossier, hadden weinig kennis van de onwenselijke situaties 
(verkeersvolume, snelheid en parkeren) die ontstaan zijn na de fusie in 1999 door het concentreren van de twee 
clubs op het huidige HCH‐terrein. Daarenboven zullen de onwenselijke situaties nog erger worden door de recent 
vernieuwede vergunningverlening aan TV Warande die wil groeien naar 350 klanten.  
 
Het plan dat via HCH aan u is voorgesteld om de parkeerplaatsen te verplaatsen naar de ingang van Shaile en de 
straten Horst en Gistel voor snelverkeer af te sluiten is een gezamenlijk voorstel om alle problemen die ontstaan zijn 
door de fusie op te lossen en HCH toekomstbestendig te maken. Dit is ook het eerst plan in 24 jaar waar iedereen 
achterstaat. 
 
Het is ook de laatste kans om de onwenselijke gevolgen voor de wijk van de beslissing in 1999, om de clubs na de 
fusie op het huidige HCH‐terrein te concentreren, op de lossen. 
 
Ter informatie: 

 HCH heeft voor het huidige plan (parkeerplaatsen ingang Shaile), op verzoek van de gemeente, een 
milieuanalyse laten doen. De uitkomst was positief en concludeert dus dat er geen milieubezwaren aan dit 
plan kleven.  

 De verdroging van de Warande, wat het echte grote milieuprobleem in dit gebied is, wordt niet negatief 
beïnvloed door de verplaatsen van het parkeerterrein en toegang van HCH langs Shaile. Andere maatregel 
zijn noodzakelijk om dit probleem op te lossen.  

 De breedte tussen de Goorloop en Shaile is ruim voldoende voor een toegang naar HCH voor voetgangers 
en fietser. 

 Voor de uitbreidingsplannen van HCH in 2017/18 heeft de gemeente op verzoek van de provincie reeds het 
PVV‐terrein teruggeven aan de natuur als compensatie voor de aangekochte gronden ten noorden van HCH. 






